
 

 

PROTOKÓŁ NR LXV/2023 

z sesji Rady Gminy Dębnica Kaszubska 

z dnia 21 grudnia 2023 r. 

 

W sesji wzięli udział: 

• 13 Radnych Rady Gminy Dębnica Kaszubska 

• Wójt Gminy Dębnica Kaszubska – Iwona Warkocka 

• Zastępca Wójta Gminy – Karol Żukowski 

• Sekretarz Gminy – Agnieszka Żukowska 

• Skarbnik Gminy – Renata Protasewicz 

• Radca prawny – Robert Krupa 

• Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Dębnicy Kaszubskiej – Izabela Krawczyk 

• Dyrektor Zespołu Szkół w Gogolewie – Justyna Krajewska 

• Dyrektor Zespołu Szkół w Motarzynie – Marzena Śmigielska 

• Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Dębnicy Kaszubskiej – Piotr Reszka 

• Prezes Zarządu Zakładu Gospodarki Komunalnej w Dębnicy Kaszubskiej Sp. z o.o. – Anna 

Kurzawa-Gerczak 

• Kierownik oczyszczalni ścieków i sieci wod.-kan. w ZGK Sp. z o.o. – Grzegorz Stencel 

• Kierownik Środowiskowego Domu Samopomocy w Motarzynie – Mirosław Turczyński 

• Radny Rady Powiatu Słupskiego – Grzegorz Grabowski 

Radni nieobecni: Olech Marcin, Tutak Bartłomiej 

Radni spóźnieni: Badowski Krzysztof 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Zatwierdzenie porządku obrad. 

4. Zatwierdzenie protokołu z LXIV sesji Rady Gminy Dębnica Kaszubska. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za 

usługi opiekuńcze, specjalistyczne usługi opiekuńcze i usługi sąsiedzkie. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie dopłat dla taryfowych grup odbiorców usług zbiorowego 

zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków w Gminie Dębnica Kaszubska. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Dębnica Kaszubska na rok 

2024”. 



 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi 

z dochodów własnych gminy niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębnica Kaszubska na lata 

2024-2035. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Dębnica Kaszubska na 2024 rok. 

12. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Dębnica Kaszubska. 

13. Sprawozdanie z działalności Komisji Rady Gminy Dębnica Kaszubska: 

a) Komisji Infrastruktury i Budżetu, 

b) Komisji Rewizyjnej, 

c) Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

d) Komisji Spraw Społecznych. 

14. Wolne wnioski i informacje. 

15. Zamknięcie obrad. 

Porządek obrad po zmianie: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Zatwierdzenie porządku obrad. 

4. Zatwierdzenie protokołu z LXIV sesji Rady Gminy Dębnica Kaszubska. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za 

usługi opiekuńcze, specjalistyczne usługi opiekuńcze i usługi sąsiedzkie. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie dopłat dla taryfowych grup odbiorców usług zbiorowego 

zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków w Gminie Dębnica Kaszubska. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Dębnica Kaszubska na rok 

2024”. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi 

z dochodów własnych gminy niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębnica Kaszubska na lata 

2024-2035. 



 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Dębnica Kaszubska na 2024 rok. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 rok. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębnica Kaszubska 

na lata 2023-2035. 

14. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Dębnica Kaszubska. 

15. Sprawozdanie z działalności Komisji Rady Gminy Dębnica Kaszubska: 

a) Komisji Infrastruktury i Budżetu, 

b) Komisji Rewizyjnej, 

c) Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

d) Komisji Spraw Społecznych. 

16. Wolne wnioski i informacje. 

17. Zamknięcie obrad. 

Przebieg sesji: 

Ad. 1-2 

Sesja Rady Gminy Dębnica Kaszubska została otwarta przez Przewodniczącego Rady Gminy 

Dębnica Kaszubska Ireneusza Ziółkowskiego, rozpoczęła się o godzinie 11:05 w sali konferencyjnej 

im. Jadwigi Karaś w Urzędzie Gminy Dębnica Kaszubska. Na podstawie listy obecności stwierdzono 

nieobecność trzech radnych oraz stwierdzono prawomocność obrad. 

Ad. 3 

Przy tym punkcie złożono następujące wnioski o zmianę porządku obrad: 

1) Wniosek formalny o zmianę porządku obrad poprzez dodanie do porządku obrad jako punkt 
12 „Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 rok”. 

2) Wniosek formalny o zmianę porządku obrad poprzez dodanie do porządku obrad jako punkt 
13 „Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębnica 
Kaszubska na lata 2023-2035”. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski zarządził głosowanie nad pierwszym wnioskiem 
formalnym. 

W wyniku zarządzonego głosowania wniosek formalny został przyjęty. 
Wynik głosowania: ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (12): Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, Krycki Adam, 
Lejczak Jadwiga, Leśniewski Witold, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Ziółkowski 
Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 



 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski zarządził głosowanie nad drugim wnioskiem 
formalnym. 

W wyniku zarządzonego głosowania porządek obrad został przyjęty. 
Wynik głosowania: ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (12): Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, Krycki Adam, 
Lejczak Jadwiga, Leśniewski Witold, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Ziółkowski 
Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski zarządził głosowanie nad zmienionym porządkiem 
obrad. 

W wyniku zarządzonego głosowania porządek obrad został przyjęty. 
Wynik głosowania: ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (12): Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, Krycki Adam, 
Lejczak Jadwiga, Leśniewski Witold, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Ziółkowski 
Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Ad. 4 

Zatwierdzono protokół z LXIV sesji Rady Gminy Dębnica Kaszubska VIII kadencji. 

Ad. 5 

Projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za 
usługi opiekuńcze, specjalistyczne usługi opiekuńcze i usługi sąsiedzkie, stanowi załącznik nr 4 do 
protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poinformował, że projekt uchwały był omawiany na 
posiedzeniu wspólnym wszystkich komisji Rady Gminy. Wynik opiniowania: Komisja Spraw 
Społecznych 2 „za”, Komisja Rewizyjna brak quorum, Komisja Infrastruktury i Budżetu 4 „za”, Komisja 
Skarg, Wniosków i Petycji 3 „za”. Następnie zapytał, czy są jakieś wnioski bądź pytania do projektu 
uchwały. W związku z brakiem pytań, wniosków o zmianę treści projektu uchwały, Przewodniczący 
Rady Gminy zarządził głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 
Wynik głosowania: ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 



 

 

ZA (12): Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, Krycki Adam, 
Lejczak Jadwiga, Leśniewski Witold, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Ziółkowski 
Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr LXV/535/2023 i stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

Ad. 6 

Projekt uchwały w sprawie dopłat dla taryfowych grup odbiorców usług zbiorowego 
zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków w Gminie Dębnica Kaszubska, stanowi 
załącznik nr 7 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poinformował, że projekt uchwały był omawiany na 
posiedzeniu wspólnym wszystkich komisji Rady Gminy. Wynik opiniowania: Komisja Spraw 
Społecznych 4 „za”, Komisja Rewizyjna brak quorum, Komisja Infrastruktury i Budżetu 4 „za”, Komisja 
Skarg, Wniosków i Petycji 3 „za”. Następnie zapytał, czy są jakieś wnioski bądź pytania do projektu 
uchwały. W związku z brakiem pytań, wniosków o zmianę treści projektu uchwały, Przewodniczący 
Rady Gminy zarządził głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 
Wynik głosowania: ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (12): Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, Krycki Adam, 
Lejczak Jadwiga, Leśniewski Witold, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Ziółkowski 
Ireneusz 

PRZECIW (0)  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr LXV/536/2023 i stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

Ad. 7 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Dębnica Kaszubska na rok 
2024”, stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poinformował, że projekt uchwały był omawiany na 
posiedzeniu wspólnym wszystkich komisji Rady Gminy. Następnie zapytał, czy są jakieś wnioski bądź 
pytania do projektu uchwały. W związku z brakiem pytań przedstawił informacje, o którą prosił radny 
Piotr Paczesny podczas posiedzenia wspólnego wszystkich komisji tj. ile osób zostało skierowanych 
na leczenie. Komisja skierowała 16 wniosków do sądu o leczenie, 17 wniosków o podjęcie leczenia. 
Do komisji trafiło 68 wniosków o dofinansowanie akcji związanych z profilaktyką uzależnień, 
złożonych przez sołectwa, szkoły, Gminny Ośrodek Kultury, stowarzyszenia i kluby sportowe. W roku 
ubiegłym 72 osoby skorzystały z usług punktu konsultacyjnego, który dyżurował 40 razy. Punkt 



 

 

konsultacyjny monitoruje 79 spraw. W 2023 roku odbyła się akcja „trzeźwy kierowca”, „ukryty 
klient”. Ponadto zakupiono alkogogle. Na terenie gminy funkcjonuje pięć świetlic posiadających 
środki od komisji, w tym na przeprowadzenie kursu socjoterapii. Członkowie komisji również 
przechodzą szkolenia. W koszcie pracy komisji znajduje się również koszt zatrudnienia psychologa. 
Następnie Przewodniczący Rady przedstawił opinie komisji: Komisja Spraw Społecznych 4 „za”, 
Komisja Rewizyjna brak quorum, Komisja Infrastruktury i Budżetu 4 „za”, Komisja Skarg, Wniosków 
i Petycji 3 „za”. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski zarządził głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 
Wynik głosowania: ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (12): Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, Krycki Adam, 
Lejczak Jadwiga, Leśniewski Witold, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Ziółkowski 
Ireneusz 

PRZECIW (0)  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr LXV/537/2023 i stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

Ad. 8 

Projekt uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi 
z dochodów własnych gminy niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi, stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poinformował, że projekt uchwały był omawiany na 
posiedzeniu wspólnym wszystkich komisji Rady Gminy. Wynik opiniowania: Komisja Spraw 
Społecznych 4 „za”, Komisja Rewizyjna brak quorum, Komisja Infrastruktury i Budżetu 4 „za”, Komisja 
Skarg, Wniosków i Petycji 3 „za”. Następnie zapytał, czy są jakieś wnioski bądź pytania do projektu 
uchwały. W związku z brakiem pytań, wniosków o zmianę treści projektu uchwały, Przewodniczący 
Rady Gminy zarządził głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 
Wynik głosowania: ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (12): Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, Krycki Adam, 
Lejczak Jadwiga, Leśniewski Witold, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Ziółkowski 
Ireneusz 

PRZECIW (0)  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr LXV/538/2023 i stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 



 

 

Ad. 9 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu, stanowi 
załącznik nr 16 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poinformował, że projekt uchwały był omawiany na 
posiedzeniu wspólnym wszystkich komisji Rady Gminy. Wynik opiniowania: Komisja Spraw 
Społecznych 4 „za”, Komisja Rewizyjna brak quorum, Komisja Infrastruktury i Budżetu 4 „za”, Komisja 
Skarg, Wniosków i Petycji 2 „za”. Następnie zapytał, czy są jakieś wnioski bądź pytania do projektu 
uchwały. W związku z brakiem pytań, wniosków o zmianę treści projektu uchwały, Przewodniczący 
Rady Gminy zarządził głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 
Wynik głosowania: ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (12): Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, Krycki Adam, 
Lejczak Jadwiga, Leśniewski Witold, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Ziółkowski 
Ireneusz 

PRZECIW (0)  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr LXV/539/2023 i stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

Ad. 10 

Projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębnica Kaszubska na lata 
2024-2035, stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poinformował, że projekt uchwały był omawiany na 
posiedzeniu wspólnym wszystkich komisji Rady Gminy. Wynik opiniowania: Komisja Spraw 
Społecznych 4 „za”, Komisja Rewizyjna brak quorum, Komisja Infrastruktury i Budżetu 4 „za”, Komisja 
Skarg, Wniosków i Petycji 2 „za”. Następnie zapytał, czy są jakieś wnioski bądź pytania do projektu 
uchwały. W związku z brakiem pytań, wniosków o zmianę treści projektu uchwały, Przewodniczący 
Rady Gminy zarządził głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 
Wynik głosowania: ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (12): Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, Krycki Adam, 
Lejczak Jadwiga, Leśniewski Witold, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Ziółkowski 
Ireneusz 

PRZECIW (0)  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr LXV/540/2023 i stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 



 

 

Ad. 11 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Dębnica Kaszubska na 2024 rok, 
stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poinformował, że projekt uchwały był omawiany na 
posiedzeniu wspólnym wszystkich komisji Rady Gminy. Wynik opiniowania: Komisja Spraw 
Społecznych 4 „za”, Komisja Rewizyjna brak quorum, Komisja Infrastruktury i Budżetu 4 „za”, Komisja 
Skarg, Wniosków i Petycji 3 „za”. Następnie zapytał, czy są jakieś wnioski bądź pytania do projektu 
uchwały. W związku z brakiem pytań, wniosków o zmianę treści projektu uchwały, Przewodniczący 
Rady Gminy zarządził głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały. 

O godzinie 11:22 na sesję dołączył radny Krzysztof Badowski. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 
Wynik głosowania: ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1 

ZA (12): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, 
Krycki Adam, Leśniewski Witold, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Ziółkowski 
Ireneusz 

PRZECIW (0)  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Lejczak Jadwiga 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr LXV/541/2023 i stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 

Ad. 12 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 rok, stanowi załącznik nr 25 do 
protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poinformował, że projekt uchwały został dodany do 
porządku obrad i oddał głos Pani Skarbnik. 

Skarbnik Gminy Renata Protasewicz poinformowała, że uchwała kończy rok, choć jeszcze wiele 
rozliczeń jest do sporządzenia z wielu zadań. Projekt zmniejsza budżet o 340 tys. zł, zaktualizowano 
załącznik wydatków inwestycyjnych co spowodowało, że budżet gminy zamknie się dochodami 
w kwocie 67 625 368,13 zł. Deficyt budżetu nie uległ zmianie. Uchwała zawiera środki na realizację 
zadania asystent rodziny, rozliczenie środków z funduszu pomocy Ukrainie, a także zaktualizowano 
kwotę rozliczającą wydatki na usuwanie azbestu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski zapytał, czy są jakieś wnioski bądź pytania do 
projektu uchwały. W związku z brakiem pytań, wniosków o zmianę treści projektu uchwały, 
Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 
Wynik głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (13): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, 
Krycki Adam, Lejczak Jadwiga, Leśniewski Witold, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski 
Mateusz, Ziółkowski Ireneusz 



 

 

PRZECIW (0)  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr LXV/542/2023 i stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 

Ad. 13 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębnica Kaszubska 
na lata 2023-2035, stanowi załącznik nr 28 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poinformował, że projekt uchwały został dodany do 
porządku obrad i oddał głos Pani Skarbik. 

Skarbnik Gminy Renata Protasewicz poinformowała, że projekt odzwierciedla zmiany w budżecie 
naniesione na załącznik nr 1 i nr 2. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski zapytał, czy są jakieś wnioski bądź pytania do 
projektu uchwały. W związku z brakiem pytań, wniosków o zmianę treści projektu uchwały, 
Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 
Wynik głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (13): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, 
Krycki Adam, Lejczak Jadwiga, Leśniewski Witold, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski 
Mateusz, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0)  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr LXV/542/2023 i stanowi załącznik nr 30 do protokołu. 

Ad. 14 

Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Dębnica Kaszubska stanowi załącznik nr 31 do 
protokołu. 

Poruszono temat noszenia odblaskowych elementów przez mieszkańców gminy. Sporo osób biega 
wieczorami, chodzi z kijkami i ma na sobie ciemne ubrania, przez co dla kierowców staje się 
niewidoczna. Zaapelowano o noszenie odblasków lub latarek, by dbać o własne bezpieczeństwo. 

Ad. 15 

Ad. a) 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Budżetu radny Ireneusz Ziółkowski poinformował, że 
komisja spotkała się podczas wspólnego posiedzenie wszystkich komisji Rady Gminy. 



 

 

Ad. b) 

Wiceprzewodniczący Komisji Rewizyjnej radny Roman Cech poinformował, że komisja spotkała 
się podczas posiedzenia wspólnego wszystkich komisji Rady Gminy, na którym opiniowano projekty 
uchwał na sesję. 

Ad. c) 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji radny Roman Cech poinformował, że komisja 
spotkała się podczas posiedzenia wspólnego wszystkich komisji Rady Gminy, na którym opiniowano 
projekty uchwał na sesję. 

Ad. d) 

Wiceprzewodniczący Komisji Spraw Społecznych radny Mateusz Kołacki poinformował, że 
komisja spotkała się podczas posiedzenia wspólnego wszystkich komisji Rady Gminy, na którym 
opiniowano projekty uchwał na sesję. Dodatkowo komisja spotkała się w dniu dzisiejszym we 
własnym gronie, aby zapoznać się z działalnością klubów sportowych. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski zapytał czy są pytania do komisji. Wobec braku 
pytań przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

Ad. 16 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski przeszedł do wolnych wniosków i informacji 
i zapytał czy ktoś z Państwa Radnych ma jakieś pytania, wnioski. Poinformował, że plan pracy rady 
w przyszłym roku będzie utworzony na dotychczasowych zasadach. Przekazał również życzenia 
świąteczne od Wojewody Pomorskiego. 

Wiceprzewodniczący Rady Witold Leśniewski zaproponował organizację spotkań edukacyjnych dla 
mieszkańców gminy, podczas których zostaną uświadomieni o oszustach internetowych 
i telefonicznych. Spotkanie, w którym uczestniczył zorganizowane było przez policjantów, którzy 
mogą przyjechać również do naszej gminy. 

Wójt Gminy Iwona Warkocka poinformowała, że w Urzędzie Gminy przeprowadzono cykl szkoleń 
o cyberbezpieczeństwie skierowanych do wszystkich mieszkańców gminy z podziałem na grupy 
wiekowe. 

Radny Piotr Paczesny przekazał, że wyrwa przy drodze, którą zgłaszał nie została zrobiona.  

Złożono życzenia z okazji Świąt Bożego Narodzenia i nadchodzącego Nowego Roku.  

Ad. 17 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski o godzinie 11:51, po wyczerpaniu porządku 
obrad, zakończył sesję Rady Gminy Dębnica Kaszubska. 

 

Protokołowała: 
Emilia Konopka 
 
 
 
 
 

Obrady prowadził: 
Ireneusz Ziółkowski 
Przewodniczący Rady Gminy Dębnica Kaszubska 


